



Christian Alliance
Cheng Wing Gee College

宣道會鄭榮之中學

12-14 Chik Wan Street, Tai Wai, N.T., Hong Kong

香港新界大圍積運街 12-14 號

Tel: 2604 9762

Fax: 2601 6758

P2425-030

Arrangement of 1st term S.2 Elite Nurturing Programme in Science and Mathematics

上學期中二級數理拔尖班安排

Dear Parents 各位家長：

To promote students' in-depth exploration of mathematics and science, our school has organized a S.2 Elite Nurturing Programme as outlined in the table below. Please return the reply slip on or before 7 November 2024 (Tue) to Mr Ip Hung Kwan. For inquiries, please contact Mr Ip Hung Kwan or Assistant Principal Ms Chan Ho Ying at 2604 9762. Thank you.

Date 日期	Content 內容	Time 時間	Place 地點
14 / 11 / 2024 (Thu)	Science 科學科	4:15 – 4:55 pm 下午 4:15- 4:55	Room 102 102 室
21 / 11 / 2024 (Thu)	Mathematics 數學科		
5 / 12 / 2024 (Thu)	Science 科學科		
12 / 12 / 2024 (Thu)	Mathematics 數學科		

Special Remarks 特別備註

- Attendance is mandatory. Students who are unable to attend due to special circumstances must submit a parent letter and supporting documents to the school for prior approval, in accordance with school regulations.
 - Students who are unable to attend the class due to health issues should submit a leave application with a medical certificate one day after the class. Failure to provide a medical certificate will be considered as truancy.
 - Students demonstrating a poor learning attitude would be disqualified from the programme.
 - Students will be awarded a certificate upon the completion of the programme.
- 是次活動為正式課堂，同學必須出席。因特殊原因未能出席者，須根據學校規定提交家長信及證明文件，以獲學校批准。
 - 因健康情況未能參加者，須於活動後一天內向班主任提交家長信及醫生證明文件，否則作曠課處理。
 - 若學生課堂態度欠佳，有機會被取消拔尖班的資格。
 - 完成課程後，學生將獲頒證書。

為促進學生在數理科目的深入探索，本校特設中二級數理拔尖班。有關詳情請參閱上表。請填妥回條，著貴子弟於 11 月 7 日 (四) 或以前交回葉鴻堃老師。如有疑問，歡迎致電 2604 9762 聯絡葉鴻堃老師或陳可盈助理校長。



Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學

Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長

6 November 2024 2024 年 11 月 6 日

Reply Slip 回條

I acknowledge receipt of the captioned circular regarding the "1st term S.2 Elite Nurturing Programme in Science and Mathematics".

本人知悉 貴校來函有關「上學期中二級數理拔尖班安排」事宜。

- My child will attend the activity. 敝子女將出席上述活動。
- My child will not attend the above activity. 敝子女未克出席上述活動。

[Put a tick "✓" in the appropriate box 剔選適用項目]

Name of Student 學生姓名：_____

Class 班別：_____ CSNO 班號：_____

Name of Guardian 監護人姓名：_____

(Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：_____

Date 日期：_____